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Schriftelijke vraag Zitting van 

 2023_SV_00001 Schriftelijke vraag van raadslid Walter Roggeman: 
Bosindex

Schriftelijke vraag

Indiener(s):
Walter Roggeman,            N-VA          

Tijdstip van indienen:
6 januari 2023 13:43

Toelichting:
Gericht aan deputatie:

Duiding provinciaal belang van de vraag:
Opvolging bestuursakkoord

Concrete vraag:
In het Oost-Vlaamse bestuursakkoord voor de lopende bestuursperiode, werd een 
verdubbeling van de provinciale bosindex vooropgesteld. Geregeld zien we berichten 
verschijnen over plantacties, zoals onlangs de aanplant van de nieuwe bosrand bij het 
provinciaal recreatiedomein Nieuwdonk. Evenwel is het niet duidelijk of die verdubbeling 
van de provinciale bosindex zal worden gehaald.
Daarom volgende vragen.

1. Wat bedroeg die provinciale bosindex, naar percentage en ha bij het begin van de 
bestuursperiode, wat is de huidige stand en zullen we erin slagen om die verdubbeling 
effectief te realiseren?

2. Hoeveel ha bos plantte het provinciebestuur tijdens deze bestuursperiode reeds zélf 
aan?

3. Hoeveel ha bos zal het provinciebestuur zélf nog extra planten tijdens de resterende 
looptijd van de bestuursperiode? Welke concrete acties staan nu reeds op de planning?

4. Is het provinciebestuur momenteel nog in onderhandeling over de aankoop 
bijkomende gronden in functie van bebossing?

5. Hoeveel bijkomende hectare bebossing werd gerealiseerd via andere initiatieven 
waarbij het provinciebestuur betrokken is, zoals de bosgroepen, regionale 
landschappen, het bosloket, boost? Hoeveel bedroegen de respectievelijke financiële 
bijdrages vanwege het provinciebestuur voor die initiatieven?

6. Hoeveel middelen worden voorzien voor de initiatieven vermeld in vraag 5 tijdens de 
rest voor de rest van de bestuursperiode?

7. Kunnen de middelen die de provincie ter beschikking stelt aan de erkende 
natuurbeherende verenigingen worden aangewend voor bosaanplant? Hoeveel hectare 
bosaanplant werd daar eventueel mee gerealiseerd?

 
 


